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سرمقاله

رییس جمهور مراقب عشقی ها در 
دولتش باشد  

ادامه از صفحه یک
اگر چه قوای قضائیه و مقننه همگام  با رییس 
قوه مجریه عمل نکنند  رییس جمهور نخواهد 
پنهان  و  آشکار  های  خلاف  جلوی  توانست 
روز  خوشبختانه   . بگیرد  را  کشور  مسئولین 
گذشته نیز قوه قضائیه قول بررسی دقیق این 

موضوع را داد.
به نظر می رسد برای جلوگیری از  تکرار این 
دست از تخلفات،  آقای رئیس جمهور باید در 
اجرایی  انتصاب مدیران و مسئولین  و  انتخاب 
دقت زیاد به خرج دهد به  سوابق افراد توجه  
کند صرفا به این خاطر که شخصی را فلان نهاد 
یا گروه و شخصیتی معرفی کرده بسنده نکند؛  
بعد از انتصاب نظارت کامل و دقیق بر عملکرد 
و  قانونی  راه های  عین حال  در  و  باشد  داشته 
غیرقانونی ویژه خواری برخی از مسئولین مسدود 
شود . پیشگیری خیلی بهتر جواب می دهد تا 
درمان هایی که به بگیر و ببند  و آبروریزی ختم 

شود .
بهتر آن است رییس جمهور محترم ،  دریافتی 
در  و حق حضور  ثابت  از حقوق  وزرا  ماهیانه 
جلسات و حق ماموریت ها را اعلام کند تا اگر 
زیاد  و کارمندان  با حقوق کارگران  فاصله شان 
است آن را اصلاح کرده و شکاف درآمدی را به 
مدیران  به  راه  این  از  رساند. همچنین  حداقل 
قاطعیت  با  قدرت  دهد راس  هشدار  میانی 
عمل می کند. در این حالت بسیاری از  مدیران 
این  غیر  در  کرد  خواهند  را  خود  کار  حساب 
صورت ، هرازگاهی باید شاهد پیدا شدن  امثال 

عشقی ها بود .

خبر

اخبار

شهریاری: 
تسهیل گری در مبادلات اقتصادی در 
سفر رئیس جمهور به عراق پیگیری 

شود

عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجلس شورای اسلامی با اشاره به سفر رئیس 
جمهور به عراق گفت که انتظار می رود موضوع 
تسهیل گری در مبادلات اقتصادی بین ایران و 

عراق مورد پیگیری قرار گیرد.
محمد مهدی شهریاری در گفت وگو با ایسنا 
با اشاره به سفر رئیس جمهور به عراق گفت: 
با  روابط  ارتقاء  ایران  خارجی  سیاست  اولویت 
کشورهای همسایه است؛ لذا نخستین سفر آقای 

پزشکیان به عراق دارای اهمیت زیادی است.
وی با اشاره به اهمیت خطوط مرزی بین ایران 
و عراق اظهار کرد: بعد از جنگ تحمیلی، ما در 
شرایط آتش بس با عراق قرار داریم منتهی هنوز 
توافقات بین دو کشور مسکوت مانده و حدود 
مرزهای بین المللی و مشکلات در مرزهای غربی 

حل نشده است.
چالش ها  دیگر  موضوع  کرد:  اضافه  وی 
که  است  عراق  با  اقتصادی  مبادلات  حوزه  در 
بعضا  کشور  دو  بین  خوب  ارتباطات  علی رغم 
واردات کالا وجود دارد  و  مسائلی در صادرات 
که انتظار می رود این موضوعات در سفر رئیس 

جمهور مطرح و رفع شود.
امنیت ملی و سیاست  این عضو کمیسیون 
از  دیگر  یکی  اسلامی  شورای  مجلس  خارجی 
چالش ها حضور نیروهای خارجی در عراق خواند 
و گفت: آمریکا به دنبال اختلاف افکنی بین ایران 
اقلیم  موضوع  شرایط  این  در  و  است  عراق  و 
کردستان و خودمختاری در آنجا مشکلاتی را به 

وجود آورده که باید در این سفر مطرح شود.
شهریاری همچنین اظهار کرد: انتظار می رود 
موضوع پرداخت خسارات و غرامات جنگی نیز 

در این سفر پیگیری و مورد رسیدگی قرار گیرد.
این نماینده مجلس شورای اسلامی با اشاره به 
اهمیت موضوعات اقتصادی بین ایران و عراق 
اظهار کرد: باید در کنار رفع چالش های موجود 
مبادلات  در  تسهیل گری  کشور،  دو  روابط  در 
صادرات  در  چه  و  واردات  در  چه  اقتصادی 
رویکرد  اساسا  که  چرا  گیرد  قرار  پیگیری  مورد 
دولت ارتقاء روابط با همسایگان در راستای رشد 

اقتصادی است.

در سفر پزشکیان
ایران و عراق تعمیق امنیت مرزهای 

مشترک را بررسی می کنند

در سفر رئیس جمهور به عراق، امنیت و امنیت 
پایدار در منطقه و تعمیق امنیت مرزهای مشترک 

مورد اهتمام مقامات دو کشور خواهد بود.
به گزارش ایسنا، قرار است روز چهارشنبه بیست 
اولین  و یکم شهریور ۱۴۰۳ مسعود پزشکیان در 
سفر خارجی خود به عنوان رئیس جمهور به عراق 

سفر کند.
در طول سالیان گذشته شاهد توسعه بیش از 
پیش همکاری های سازنده و برادرانه دو کشور ایران 
و عراق در زمینه های مختلف بوده ایم و اینکه اولین 
بود،  عراق خواهد  به  رئیس جمهور  سفر خارجی 
نشانگر اهمیت مناسبات دوجانبه تهران و بغداد 

است.
از نشست  بخشی  در  وزارت خارجه  سخنگوی 
خبری امروز خود با خبرنگاران گفته که این سفر 
ارتقا و تعمیق  فرصتی خواهد بود که زمینه های 
مناسبات دوستانه و برادرانه دو کشور در زمینه های 
مختلف بیش از پیش فراهم شود. در حوزه امنیتی 
دو کشور معتقد به تعمیق ثبات و امنیت در طول 
مرزهای مشترک و تبدیل مرزها به ثبات و دوستی و 
دروازه های گسترش و رونق همکاری های اقتصادی 
و تجاری هستند و این به عنوان اولویت مورد توجه 

دو دولت ایران و عراق است.
توافقنامه  این  از  پیش  امنیتی  موضوع  در 
همکاری های امنیتی بین دو کشور با تمرکز بر خلع 
سلاح گروه های ترویستی و تجزیه طلب بوده است.
کنعانی گفته است که در این سفر هم موضوع 
امنیت و امنیت پایدار در منطقه و تعمیق امنیت 
مرزهای مشترک مورد اهتمام مقامات دو کشور 

خواهد بود.

کرملین در واکنش به گزارش های غربی
گزارش ارسال موشک های ایرانی به 

روسیه با واقعیت مطابقت ندارد
بر ارسال  ادعاها مبنی  با رد  سخنگوی کرملین 
موشک های بالستیک ایران به روسیه، گفت مسکو 
در حال توسعه همکاری ها و گفت وگوهای خود با 
از جمله »حساس ترین  تهران در تمام زمینه ها، 

حوزه ها«ست.
به گزارش ایسنا، »دیمیتری پسکوف« سخنگوی 
امروز  )کرملین(  روسیه  جمهوری  ریاست  کاخ 
)دوشنبه( به ادعای روز جمعه رسانه های آمریکایی 
درباره اینکه تهران موشک های بالستیک کوتاه برد 
خود را در اختیار مسکو قرار می دهد، واکنش نشان 

داد.
پسکوف تصریح کرد: ما این گزارش ها را دیده ایم 
با واقعیت مطابقت  اما چنین اطلاعاتی همیشه 

ندارد.
»پیتر استانو« سخنگوی سیاست خارجی اتحادیه 
اروپا امروز مدعی شد اطلاعات معتبری در اختیار 
دارد که نشان می دهد ایران موشک های بالستیک 

خود را در اختیار روسیه قرار می دهد.
وی با بیان اینکه »ما از اطلاعات موثق ارائه شده 
توسط متحدان خود در مورد تحویل موشک های 
به روسیه مطلع هستیم« درباره  ایران  بالستیک 
اعمال تحریم های جدید علیه ایران در صورت تائید 

ارسال این موشک ها به مسکو هشدار داد.
دفتر نمایندگی ایران در سازمان ملل در واکنش 
به ادعاهای رسانه های غربی تاکید کرد که موضع 
جمهوری اسلامی ایران در قبال منازعه اوکراین هیچ 

تغییری نکرده است.
تهران  افزود:  ملل  سازمان  در  ایران  نمایندگی 
ارسال کمک نظامی به طرفین درگیر که موجب 
و  زیرساخت ها  و  انسانی  خسارات  گسترش 
همچنین فاصله گرفتن از گفت وگوهای آتش بس 
بنابراین،  می داند؛  غیرانسانی  امری  را  می شود 
نه تنها خود چنین اقدامی نمی کند، بلکه کشورهای 
دیگر را نیز به توقف ارسال سلاح به طرفین درگیر 

در منازعه دعوت می کند.
اینکه  بر  تاکید  با  همچنین  کرملین  سخنگوی 
»ایران شریک مهم روسیه است«، افزود: ما در حال 
توسعه روابط تجاری و اقتصادی دوجانبه هستیم، 
ما در حال توسعه همکاری ها و گفت وگوهای خود 
در تمام زمینه ها، از جمله حساس ترین حوزه ها 

هستیم.
وی در ادامه خاطرنشان کرد: ما به این کار در 
جهت منافع مردم کشورهایمان ادامه خواهیم داد.

به گزارش ایسنا به نقل از مرکز رسانه قوه قضاییه، 
 ۱۹( دوشنبه  امروز  اژه ای  محسنی  حجت الاسلام 
قوه  شورای عالی  نشست  در  سخنانی  طی  شهریور( 
قضاییه، با اشاره به در پیش بودن ایام شهادت حضرت 
امام حسن عسکری )ع( و آغاز امامت حضرت، ولی 
اظهار  ایام،  این  تبریک  و  تسلیت  )عج( ضمن  عصر 
کرد: خداوند به ملل مسلمان توفیق دهد که با تعامل 
ظلمه  و  اشرار  متجاوز  دستان  اتحاد،  و  همیاری  و 
ملل  چنانچه  بدون تردید  کنند؛  قطع  را  مستکبران  و 
مسلمان، وحدت و تعامل همه جانبه داشتند، هیچگاه 
شاهد نبودیم که صهیونیست های غاصب در طول یازده 
ماه در باریکه غزه به نسل کشی و کشتار وسیع مبادرت 

ورزند. 
رئیس قوه قضاییه در ادامه نشست امروز، با اشاره 
و  ابهام  ایجاد  سبب  که  رسانه ای  مطالب  برخی  به 
نگرانی در اذهان مردم می شود، بر روشنگری در باب 
این مطالب به منظور تنویر افکار و اذهان مردم تاکید 
کرد و در همین راستا، گفت: خبری به نقل از مدیر 
کل امور دانش آموختگان سازمان امور دانشجویان در 
رسانه ها منتشر شده مبنی بر اینکه »بیش از صد نفر 
از متقاضیان اخیر نمایندگی مجلس شورای اسلامی 
مدرک تحصیلی جعلی داشتند«؛ نحوه انعکاس این 
خبر به گونه ای است که ممکن است در اذهان بخشی 
از  تن  از صد  بیش  بربندد که  از مردم چنین نقش 
نمایندگان فعلی مجلس، دارای مدرک تحصیلی جعلی 
هستند، در حالیکه اینطور نیست موضوع مربوط به 
این  فلذا در  نمایندگی مجلس است،  افراد متقاضی 
خصوص اولاً باید به دقت بررسی شود که آیا مدیرکل 
مربوطه چنین سخنی را اظهار داشته یا خیر؟ ثانیاً اگر 
این ادعا مقرون به صحت باشد، باید مراتب به دستگاه 
قضایی اعلام می شد تا بررسی های دقیق قضایی صورت 
گیرد؛ علی ایحال دادستان تهران به این موضوع ورود 
برای مردم  باید  این خصوص  در  کرده است و قطعاً 

روشنگری صورت گیرد.
محسنی اژه ای در ادامه با اشاره به موضوع پرداخت 
وام به اعضای هیأت مدیره سازمان بورس اوراق بهادار، 
اعضای  به  وام  پرداخت  موضوع  درخصوص  گفت: 
نکته  چند  بهادار،  اوراق  بورس  سازمان  مدیره  هیأت 
مطرح است که باید برای عموم مردم شفاف و روشن 
شود؛ نخست آنکه آیا پرداخت این وام، امری مسبوق 
به سابقه بوده است و در ادوار گذشته نیز چنین وامی 
با مصوبه شورای عالی بورس، به اعضای هیئت مدیره 
بورس پرداخت می شد یا خیر؟ ثانیاً، اگر چنین امری 
مسبوق به سابقه بوده و شورای عالی بورس هم چنین 
اختیاری را برای تصویب پرداخت وام به هیئت مدیره 
داشته است، آیا مبلغ و نرخ و بازپرداختی که در این 
قضیه مطرح است نیز منطبق با قوانین و مقررات بوده 
است؟ ثالثاً، آیا این وام به همه کارکنان پرداخت شده 
یا صرفاً به هیئت مدیره پرداخت شده است؟ رابعاً، چه 
تضامین و وثایقی از آن ها بابت این وام، اخذ شده و 
این تضامین و وثایق، نزد کدام بخش از سازمان بورس 
محفوظ است؟ علی ایحال، دادستان کل موظف است 
به موضوع ورود کند و این قبیل مباحث و سایر مباحث 
مربوط به موضوع پرداخت وام به اعضای هیأت مدیره 
سازمان بورس را مورد بررسی دقیق قرار دهد؛ قطعاً در 
این قضیه چنانچه جرمی به وقوع پیوسته باشد، دستگاه 
عمل خواهد  به  را  قانونی  و  مقتضی  برخورد  قضایی 
آورد و چنانچه تخلفی نیز رخ داده باشد، بخش های 

ذیصلاح، اقدامات لازم را اتخاذ خواهند کرد.
وی افزود: علی الظاهر، دستورالعملی ناظر بر پرداخت 

وام و تسهیلات به کارکنان بورس وجود دارد که سقفی 
نیز برای آن درنظر گرفته شده است؛ موضوع دیگر در 
قضیه مزبور آن است که بر چه اساسی، نرخ ۴ درصد 
و  قوانین  ما  است؟  گرفته شده  درنظر  وام  این  برای 
مقرراتی ناظر بر پرداخت وام و تسهیلات به منظور امور 
مختلف اعم از خرید مسکن، کار تولیدی، کشاورزی، 
تجاری و ... داریم که هرکدام بر اساس سازوکارهای 
موجود، دارای نرخ های متفاوت هستند؛ اما در قضیه 
پرداخت وام به هیئت مدیره بورس، نرخ ۴ درصد تعیین 

شده که ضرورت دارد دلیل و توجیهش ذکر شود؟ 
محسنی اژه ای در ادامه بیان داشت: براساس مصوبه 
هیئت مدیره بورس مقرر بود این وام به کلیه کارکنان 
بورس پرداخت شود، اما ظاهرا فقط به اعضای هیئت 
پرداخت شده است و همچنین سوالات دیگر  مدیره 
نیز در همین راستا وجود دارد علی ایحال، ضرورت دارد 
دادستان کل به این موضوع با دقت ورود داشته باشد و 

تمامی ابعاد آن را بررسی و موشکافی کند.
تاکید  مجدداً  کرد:  تصریح  قضاییه  قوه  رئیس 
می کنیم که چه جرم و چه تخلفی در این قضیه رخ 
داده باشد، برخوردهای قانونی به عمل خواهد آمد؛ 
همچنین در این قضیه، باید یک آسیب شناسی نیز 
باب،  این  در  نیز  بورس  گیرد؛ شورای عالی  صورت 
روشنگری کند؛ به هر حال، فضای سنگینی ایجاد 
که  دارد  وجود  مردم  اذهان  در  ابهاماتی  و  شده 

ضروری است رفع شوند.
محسنی اژه ای در ادامه نشست امروز، با اشاره به 
انتصاب حجت الاسلام والمسلمین احمدرضا عابدی به 

سمت ریاست دیوان عدالت اداری، ضمن قدردانی از 
وی به سبب پذیرش این مسئولیت خطیر، از زحمات 
و خدمات حجت الاسلام والمسلمین مظفری در دوران 
تصدی سمت مزبور تقدیر به عمل آورد و بر تعامل و 
همفکری و همکاری همه بخش های دستگاه قضایی با 
دیوان عدالت اداری و تقویت نقاط قوت و رفع ضعف ها 

و کمبودها در این دیوان در اسرع وقت تاکید کرد. 
رئیس قوه قضاییه در بخش دیگری از سخنانش 
در نشست امروز با اشاره به رخدادهایی که در طول 
مقطع  در  اسلامی  انقلاب  پیروزی  از  پس  دوران 
شهریورماه به وقوع پیوسته است، گفت: در هفدهم 
شهریور سال ۵۷، پهلوی دوم که مستظهر به اجانب 
خاک  به  را  ایران  انقلابی  مردم  بود،  مستکبران  و 
و خون کشید، اما پس از مدتی آواره شد و حتی 
حامیان سابقش نیز از پذیرش او سرباز زدند؛ در 
۳۱ شهریور ۵۹ نیز صدام متجاوز، جنگ تحمیلی 
را آغاز کرد و دست به جنایاتی شنیع زد و عاقبت 
به دخمه ای خزید و سپس به جوخه اعدام سپرده 
شد. در مقطع دهه ۶۰ نیز تروریست های منافقین، 
نظام  و مسئولان  مردم  علیه  را  بیشماری  جنایات 
مرتکب شدند؛ از جمله آنکه در همین شهریورماه، 
شهیدان رجایی، باهنر، قدوسی، مدنی و لاجوردی 
و سرنوشت  عاقبت  قطعاً  رساندند؛  به شهادت  را 
منافقین نیز بدتر از شاه مخلوع و صدام خواهد بود. 
امروز،  نشست  جریان  در  همچنین  محسنی اژه ای 
افتخارآفرینی های ورزشکاران کشورمان در رقابت های 
بیان  و  گفت  تبریک  را  پاریس   ۲۰۲۴ پارالمپیک 

غیور  ورزشکاران  قهرمانی های  و  پیروزی ها  داشت: 
خلق  با  که  پارالمپیک  رقابت های  در  اسلامی  ایران 
صحنه هایی شورانگیز و روح افزا نظیر حمایت از ملت 
مظلوم و مقتدر فلسطین و توسل و تمسک به ائمه 
اطهار صلوات الله علیهم اجمعین همراه بود را به ملت 
مؤمن و سربلند ایران اسلامی و همه این ورزشکاران و 
خانواده های محترم آن ها و کلیه ی اهالی ورزش تبریک 
عرصه های  همه  در  آن ها  برای  و  می گویم  تهنیت  و 
معنوی و مادی زندگی، توفیقات روزافزون را از خداوند 

متعال مسئلت دارم.
قضاییه،  قوه  عالی  شورای  جلسه  دوم  بخش  در 
حجت الاسلام پورخاقان رئیس سازمان قضایی نیروهای 
مسلح عنوان کرد: یکی از مصوبات سفر سال گذشته 
مشکلات  حل  اردبیل،  استان  به  قضاییه  قوه  رئیس 
اهالی مسکن مهر پارس آباد مغان در زمینه مراجعه 
به مرزبانی در فاصله ای طولانی و چندین کیلومتری 
بود؛ با پیگیری های صورت گرفته، مقوله رسیدگی به 
مرزبانی  از  پارس آباد  مهر  مسکن  اهالی  پرونده های 
منتزع شد و از این پس رسیدگی به این پرونده ها در 

کلانتری ۱۲ پارس آباد مغان انجام خواهد شد.
سال  سفر  مصوبات  از  یکی  همچنین  افزود:  وی 
حل  فارس،  استان  به  قضا  دستگاه  رئیس  گذشته 
مشکلات مربوط به صف طولانی خودروها در پست 
پیگیری های  نتیجه  در  بود؛  نی ریز  بازرسی  و  ایست 
صورت گرفته، دستگاه ایکس ری مخصوص این پست 
به  مربوط  اقدامات  در حال حاضر  و  خریداری شده 

جانمایی آن در حال انجام است.

رئیس جمهور کارکنان و مدیران وزارت اطلاعات را سربازان گمنام و 
بی ادعای واقعی خواند و گفت: نقش شما در تامین و ارتقای امنیت 
کشور بی بدیل است، لذا باید نتیجه زحمت شما حفظ سرمایه های 
مادی و معنوی و منابع انسانی کشور باشد. نباید نسبت به خروج 
نخبگان و سرمایه های مادی کشور بی  تفاوت باشیم و باید ریشه های 

آن را شناسایی کرد و خشکاند.
به گزارش انتخاب،مسعود پزشکیان پیش از ظهر امروز دوشنبه 
در دیدار با مدیران و کارکنان وزارت اطلاعات به مناسبت چهلمین 
سالگرد تاسیس این مجموعه، قدم اول برای آبادانی و ساختن کشور 
را رفع اختلافات و دعواهای بی مورد دانست و تصریح کرد: اگر به 
تکالیف سند چشم انداز عمل کرده بودیم، امروز وضعیت کشور 

متفاوت از شرایط فعلی بود.
رئیس جمهور با تاکید بر اینکه باید با تمام وجود باور کنیم که 
باید، می خواهیم و می توانیم بهترین در منطقه باشیم، افزود: ما قرار 
بود بر اساس سند چشم انداز به جایگاه اول منطقه برسیم، اما امروز 
باید از خود بپرسیم آیا راهی که در حال پیمودن آن هستیم، ما را به 

این هدف می رساند؟
پزشکیان با بیان اینکه اگر هدف را دقیق بشناسیم، راه های رسیدن 
به آن را پیدا خواهیم کرد، اظهار داشت: ما نباید به دنبال این باشیم 
که افراد نزدیک به خودمان در مناصب مختلف قرار بگیرند، بلکه 
باید به دنبال آن باشیم که توانمندترین افراد برای اجرای تکالیف سند 

چشم انداز و سیاست ها و قانون برنامه روی کار بیایند؛ اگر فردی در 
منصبی قرار گرفت که توان اجرای مسئولیت ها و وظایف آن منصب 

را نداشت، آیا حضور او خدمت به کشور است یا خیانت؟!
نتیجه حضور ما در یک  اگر  اینکه  به  اشاره  با  رئیس جمهور 
و  ولایت  انقلاب،  باشد،  مردم  در  رضایتمندی  ایجاد  منصب 
جمهوری اسلامی تثبیت و تقویت شده است، اضافه کرد: ایجاد 
رضایتمندی نزد مردم محصول وحدت و وفاق است نه اختلاف و 
دعوا؛ با خدمت بی منت و خالصانه به مردم می توان رضایت آنها 
را جلب کرد نه با دستور و سخت گیری های بی مورد. اگر امروز 
در کشور مشکلات مختلف اجتماعی و فرهنگی و اقتصادی داریم 
ریشه آن در رفتار مدیریتی ماست که بر اساس سنت خدا و 

رسولان نبوده است.
 پزشکیان با بیان اینکه مشکل مردم عمل و رفتار ماست، گفت: اگر 
توانستیم در عمل نشان دهیم که راه امامان ما کدام است، اعتقاد 
و باور مردم تقویت خواهد شد، اما اگر رانت خواری و گروه بازی 
کردیم، هر قدر هم حرف های خوب بزنیم مردم عمل ما را می بینند 
و به حرف های ما توجهی نخواهند کرد. اگر درست عمل نکردیم، 
هر قدر هم حدیث و آیه بخوانیم بی فایده است و با ایجاد ذهنیت 

ریاکاری نزد مردم، بیشتر به اعتقادات آنان ضربه خواهیم زد.
رئیس جمهور کارکنان و مدیران وزارت اطلاعات را سربازان گمنام 
و بی ادعای واقعی خواند و خاطرنشان کرد: نقش شما در تامین و 

ارتقای امنیت کشور بی بدیل است، لذا باید نتیجه زحمت شما حفظ 
سرمایه های مادی و معنوی و منابع انسانی کشور باشد. نباید نسبت 
به خروج نخبگان و سرمایه های مادی کشور بی  تفاوت باشیم و باید 

ریشه های آن را شناسایی کرد و خشکاند.
 پزشکیان در بخش دیگری از سخنانش با تاکید بر اینکه نمی توانیم 
انتظار داشته باشیم که نخبگان خودشان را به ما عرضه کنند، بلکه 
باید به دنبال شناسایی و جذب آنها باشیم، گفت: ما برای اجرای 
تکالیف سند چشم انداز نیاز به کمک نخبگان داریم، اما باید در نظر 
داشته باشیم که جذب این افراد با دستور ممکن نیست، بلکه باید 

محترمانه از آنان خواهش کنیم تا به یاری ما بیایند.
رئیس جمهور تاکید کرد که اگر چه پیاده کردن افراد از قطار 
انقلاب راحت است، اما سوار و همراه کردن آنها به هیچ وجه کار 
راحتی نیست، لذا باید مراقبت کنیم که نتیجه عمل ما به هیچ وجه 

باعث نشود که کسی بی جهت و ناروا از قطار انقلاب پیاده شود.
پیش از سخنان دکتر پزشکیان، وزیر اطلاعات در اظهاراتی ضمن 
اقدامات  و  تلاش ها  از  گزارشی  ربیع،  ماه  ایام  فرارسیدن  تبریک 

سربازان گمنام امام زمان )عج( ارائه کرد.
در پایان این مراسم رئیس جمهور حکم وزارت اطلاعات دولت 
چهاردهم را تقدیم حجت الاسلام والمسلمین سید اسماعیل خطیب 
کرد و با حضور دکتر پزشکیان و وزیر اطلاعات از خانواده سه تن از 

شهدای وزارت اطلاعات تقدیر شد.

محسنی اژه ای برای بررسی »وام هیئت مدیره بورس« دستور صادرکرد

ورود قوه قضائیه به وام های بورسی
رئیس قوه قضاییه با اشاره به خبر منتشر شده مبنی بر اینکه »بیش از صد نفر از متقاضیان اخیر نمایندگی مجلس شورای اسلامی مدرک تحصیلی جعلی 
داشتند«، گفت: نحوه انعکاس این خبر به گونه ای است که ممکن است در اذهان بخشی از مردم چنین نقش بربندد که بیش از صد تن از نمایندگان فعلی 

مجلس دارای مدرک تحصیلی جعلی هستند.

وا از قطار انقلاب پیاده نشودپزشکیان در دیدار مدیران وزارت اطلاعات:  باید مراقبت کنیم که کسی بی جهت و نار

براساس مصوبه 
هیئت مدیره 
بورس مقرر 

بود این وام به 
کلیه کارکنان 

بورس پرداخت 
شود، اما ظاهرا 
فقط به اعضای 

هیئت مدیره 
پرداخت شده 

است و همچنین 
سوالات دیگر 
نیز در همین 
راستا وجود 

دارد

در اولین جلسه شورای اقتصاد با حضور وزرای دولت چهاردهم به 
ریاست معاون اول رئیس جمهور، چهار طرح »توسعه و بهره برداری 
میادین نفتی سومار، سامان و دلاوران«، »توسعه و تثبیت ظرفیت 
پالایشگاه آبادان«، »مطالعه و اجرای طرح های تعادل بخشی تغذیه 
»جایگزینی  و  ها«  استان  محدوده  در  سیلاب  پخش  و  مصنوعی 
واحدهای فرسوده نیروگاه مشهد با یک بلوک سیکل ترکیبی« بررسی 

و مصوب شد.
به گزارش ایسنا، محمدرضا عارف صبح امروز )دوشنبه( در این 
جلسه با تاکید بر اینکه شورای اقتصاد به عنوان مهمترین مرجع و 
نهاد سیاستگذاری اقتصاد کشور باید به جایگاه اصلی خود در تعیین 
تعیین هدف های کلی  و  اقتصادی  خط مشی ها و سیاست های 
برنامه های عمرانی و توسعه ای کشور بازگردد،  تصریح کرد: شورای 
ً  جایگاهی برای تصویب طرح ها نباشد و ضرورت دارد  اقتصاد صرفا
وارد مباحث کارشناسی در حوزه طرح های توسعه ای و اقتصادی 

کشور شود.
معاون اول رئیس جمهور با اشاره به تاکیدات پزشکیان درباره ضرورت 
پیوست عدالت اجتماعی در تصویب طرح های کلان کشور افزود: در 
کنار بحث عدالت اجتماعی باید آمایش سرزمینی و مباحث محیط 

زیستی نیز دیده شود.
وی خاطرنشان کرد: کمیسیون های تخصصی در دبیرخانه شورای 

اقتصادی بیش از گذشته فعال شود و دستگاه و وزارتخانه ها ملزم 
هستند معاونین شاخص و رده بالای خود را به این کمیسیون های 
تخصصی معرفی کنند و همچنین پس از تصویب طرح ها در شورای 
اقتصاد باید گزارشی از عملکرد و روند اجرای طرح و ارزیابی طرح ها در 

طول برگزاری جلسات ارائه و بررسی شود.
عارف همچنین با اشاره به برگزاری جلسه موفقیت آمیز شورای قیمت 
گذاری گندم، از تلاش های وزیر جهاد کشاورزی و کشاورزان در تعیین 
قیمت خرید تضمینی گندم برای سال آینده قدردانی و تاکید کرد: 
کشاورزان زحمت کش نقش مهمی در خودکفایی گندم و امنیت غذایی 
کشور دارند و همکاری این قشر از کشور با وزارت جهاد کشاورزی در 
تعیین قیمت گندم در سال آینده بسیار مهم است و نشانگر ظرفیت و 
توانمندی وزیر جدید جهاد کشاورزی در اولین گام ها و ماموریت های 

مهم این وزارتخانه است.
در این جلسه که وزرای اقتصاد، جهاد کشاورزی، تعاون، کار و رفاه 
فناوری  و  نیرو، معاون علمی  اجتماعی، صنعت، معدن و تجارت، 
رئیس جمهور، روسای بانک مرکزی و سازمان برنامه و بودجه، دبیر 
هیئت دولت، سخنگوی دولت، مسئولان دستگاه های دولتی و اجرایی 
و دیگر اعضای شورای اقتصاد حضور داشتند، طرح های »توسعه و 
بهره برداری میادین نفتی سومار، سامان و دلاوران«، »توسعه و تثبیت 
ظرفیت پالایشگاه آبادان«،» مطالعه و اجرای طرح های تعادل بخشی 

تغذیه مصنوعی و پخش سیلاب در محدوده استان ها« و » جایگزینی 
واحدهای فرسوده نیروگاه مشهد با یک بلوک سیکل ترکیبی« بررسی 

و تصویب شد.
در طرح توسعه و بهره برداری میادین نفتی سومار، سامان و دلاوران 
با هدف تولید نفت خام تجمعی به میزان ۴۰,۴ میلیون بشکه طی 
بیست سال آینده با سرمایه گذاری در سقف ۵۲۸ میلیون دلار براساس 
ساز و کار ماده ۱۲ قانون رفع موانع تولید رقابت پذیر و ارتقای نظام مالی 

کشور تصویب شد.
همچنین با انتقال تضامین تسهیلات مالی خارجی طرح توسعه و 
تثبیت ظرفیت پالایشگاه آبادان از شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده 

های نفتی ایران به شرکت پالایشگاه آبادان موافقت شد.
در ادامه طرح مطالعه و اجرای تعادل بخشی تغذیه مصنوعی و 
پخش سیلاب در محدوده استان ها با ۹ هزار میلیارد تومان سرمایه 
گذاری از محل منابع داخلی شرکت مادر تخصصی منابع آب ایران به 

تصویب شورای اقتصاد رسید.
طرح جایگزینی واحدهای فرسوده نیروگاه مشهد با یک بلوک سیکل 
ترکیبی راندمان بالا به ظرفیت ۳۳۰ مگاوات نیز در این جلسه با هدف 
افزایش راندمان نیروگاه به ۵۵ درصد براساس ماده ۱۲ قانون رفع موانع 
تولید رقابت پذیر و ارتقای نظام مالی کشور با سرمایه گذاری ۲۵۰ 

میلیون یورویی مصوب شد.

عارف در شورای اقتصاد مطرح کرد
ح های کلان گنجانده شود پیوست عدالت اجتماعی در طر
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